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1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 23.3.2015  
 
 
 
 
 
Ing. Bulla: 
Dňa 1. marca 2015 som na stránku mesta položil otázku v zmysle, prečo nie sú na stránke 
mesta priebežne zverejňované zmluvy, faktúry a objednávky bytového podniku s.r.o., takisto 
ako sú zverejňované tieto dokumenty aj ostatných mestských organizácií. Moja otázka znela, 
či má Bytový podnik s.r.o. v tomto smere nejakú výnimku. Otázka dodnes nebola zverejnená 
napriek tomu, že som sa podpísal vlastným menom a následne o niekoľko dní 4.3. boli 
zverejnené otázky z 2.3.2015. Navyše hneď 2.3.2015 boli naraz zverejnené 4 súbory faktúr 
bytového podniku za 11. a 12. mesiac 2014. Okrem toho chcem upozorniť na fakt, že 
zverejnené objednávky bytového podniku nie sú v číselnom rade, niektoré čísla objednávok 
v číselnom rade sú vynechané, mohol by som aj konkrétne. Moja otázka znie: dokedy bude 
vedenie mesta tento stav tolerovať a prečo nie sú zverejňované všetky objednávky v číselnom 
rade za sebou. Moja otázka k zverejňovaniu, prečo nebola zverejnená a zodpovedaná moja 
otázka na webe, kto o tom rozhoduje? 
 
PhDr. Čižmár: 
Preveríme tento váš podnet a budeme ho riešiť určite, tak, aby nastala náprava, prečo nebola 
zodpovedaná otázka. 
 
Mgr. Mokáňová: 
Na otázky odpovedá momentálne Mgr. Martina Kužmová, takže ona tu nesedí medzi nami 
a viem, že snaží sa získať každú odpoveď a dať ju na stránku. Pokiaľ mám informáciu, tak 
vyžadovala prípravu odpovede prečo to tak je, ako vy hovoríte od pána Šipoša. Určite reaguje 
na tie otázky, len nie na všetko dokáže odpovedať ona sama.  
 
Ing. Bulla: 
Budem rád, keď to tak bude, hlavne aby sa to dalo do poriadku.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 23.3.2015 
 


